

'အစေခံခေါင်းဆောင်' Dr. Syreeta McTier သည် တစ်နှစ်တာ၏ DCSD ပညာရေးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှု ပရော်ဖက်ရှင်နယ် II (Professional II) အဖြစ် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရသည်။

Dr. Syreeta McTier သည် သူမ မွေးဖွားသည့်နေ့မှစ၍ အခြားသူများကို အမှုဆောင်ရန် ကြီးပြင်းလာခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် သူမသည် ကလေးများကို အစေခံပေးခြင်း နှင့် ပညာသင်ကြားပေးသည့် ဆရာမ ဖြစ်လာသည်မှာ အံ့ဩစရာမဟုတ်ပေ။ ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် သူမ၏ အပီအမီသည် ပြီးခဲ့သည့် ဆောင်းဦးရာသီတွင် ခရိုင်၏ 10 ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် ပညာရေးဆိုင်ရာထူးချွန်ဆုပေးပွဲအတွင်း DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) 2023-2024 တစ်နှစ်တာ ပညာရေးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှု ပရော်ဖက်ရှင်နယ် II အဖြစ် သတ်မှတ်ခံခဲ့ရပါသည်။ Dr. McTier က Smoke Rise မူလတန်းကျောင်းတွင် လက်ထောက်ကျောင်းအုပ်အဖြစ် သူမရရှိခဲ့သော ဂုဏ်သိက္ခာရှိသော ဂုဏ်ပြုမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သည်။

"DeKalb County ခရိုင်ကျောင်းအတွက် ကျွန်မရဲ့ အလုပ်၊ အပီအမီ၊ ပံ့ပိုးကူညီမှုတွေရဲ့ အရည်အသွေးကို အသိအမှတ်ပြုပေးတဲ့ ဒီလေးစားအပ်သောဆုကို လက်ခံရရှိခြင်းဟာ စစ်မှန်တဲ့ကောင်းချီးတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်" ဟု သူမက ပြောကြားခဲ့သည်။

Dr. McTier သည် DeKalb ကောင်တီကျောင်းများတွင် 21 နှစ်ကြာ ပညာသင်ကြားပေး ခဲ့သည်။ သူမသည် California ပြည်နယ်၊ Compton အသိုင်းအဝိုင်းတွင် ဆယ်စုနှစ်သုံးစု ကျော်ကြာ တက်ကြွသောပညာတတ်တစ်ဦးနှင့် မဂ္ဂိုဏ်တစ်ခုအဖြစ် သူမ၏မိခင် အားဖြင့် ဆရာမ တစ်ဦးဖြစ်လာစေရန် လှုံ့ဆော်ခံခဲ့ရသည်။ သူမ၏မိခင်အမွေသည် သူမအား ဆရာများသည် ကျောင်းသားများနှင့် ၎င်းတို့၏မိသားစုကို မျိုးဆက်ပေါင်းများစွာ အကျိုးသက်ရောက်စေသည့် စွမ်းအားရှိကြောင်း ပညာရရှိစေသည်။

"သူမရဲ့ အသက် 34-နှစ်တာ ကာလအတွင်းမှာ သူမဟာ ကျောင်းသားဟောင်းတွေရဲ့ သားသမီးမြေးတွေကို သင်ကြားပေးခဲ့တယ်။ ကျွန်မရဲ့မိခင်က ကျွန်မရဲ့စံပြုပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်ပြီး ပညာတတ်တစ်ယောက်အနေနဲ့ အတုယူစရာပါပဲ" ဟု Dr. McTier က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ "အမေ့ရဲ့ စံနမူနာကြောင့် ပညာရေးကို ကျွန်မရဲ့ ဝန်ဆောင်မှုလမ်းကြောင်းအဖြစ် ရွေးချယ်ခဲ့တယ်။ ဒီဂုဏ်အသရေဟာ သမရဲ့ခြေရာအတိုင်း လျှောက်လှမ်းရင်း သူမရဲ့ ဩဇာလွှမ်းမိုးမှုကို သက်သေပြလိုက်တာပဲ"

Dr. McTier သည် သူမ၏ အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းကို Jolley မူလတန်းကျောင်းတွင် ဆရာမအဖြစ် စတင်ကာ ခြောက်နှစ်ကြာ လုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် Robert Shaw Traditional Theme ကျောင်းတွင် လက်ထောက်ကျောင်းအုပ် ဖြစ်လာပြီး ထိုနေရာတွင် လေးနှစ်ကြာ တာဝန်ထမ်းခဲ့သည်။ ထိုနောက်တွင် သူမသည် Smoke Rise မူလတန်းကျောင်းတွင် 11 နှစ်ကြာ စာသင်ကြားခဲ့ပါသည်။ Smoke Rise မူလတန်းကျောင်း အသိုင်းအဝိုင်း၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ခြင်းကို နှစ်သက်ကြောင်း သူမက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

"ကျွန်မတို့ရဲ့ ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်ဟာ နွေးထွေးပြီး ဂရုစိုက်မှုရှိပြီး ကျောင်းသားတိုးတက်မှုနဲ့ အောင်မြင်မှုအပေါ် အာရုံစိုက်ထားပါတယ်" သူမ ဆိုပါသည်။ "ကျောင်းသားတွေ၊ ဆရာတွေ၊ ဝန်ထမ်းတွေ၊ ကျောင်းအုပ်တွေ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတွေ၊ မိဘတွေ၊ မိသားစုတွေနဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်တွေ အပါအဝင် အံ့ဩစရာကောင်းတဲ့ လူတွေက Smoke Rise မူလတန်းကျောင်းမှာ အလုပ်လုပ်ဖို့၊ လေ့လာသင်ယူဖို့နဲ့ ကြီးထွားဖို့ အထူးနေရာတစ်ခု ဖြစ်စေပါတယ်။ ကျွန်မတို့ တစ်ယောက်စီမှာ မတူညီတဲ့ အခန်းကဏ္ဍတွေရှိပေမဲ့ ကျောင်းသားတွေ အောင်မြင်မှုအတွက်မှာ အတူတကွ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ကြပါတယ်။"

ဇန်နဝါရီလတွင် Smoke Rise သည် Dr. McTier နှင့် အခြားကျောင်း ဝန်ထမ်းများကို တစ်နှစ်တာ၏ ဂုဏ်ပြုသော အခမ်းအနားတစ်ခု ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားအတွင်းတွင် Tucker မြို့ရှိ မြို့တော်ဝန် Frank Auman မှ Dr. McTier အား DCSD တစ်နှစ်တာ၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှု ပရော်ဖက်ရှင်နယ် II အဖြစ် သတ်မှတ်ခံရခြင်းအတွက် ဂုဏ်ပြုကြောင်း အသိအမှတ်ပြုလွှာတစ်စောင် ပေးအပ်ခဲ့သည်။

"ဒါဟာ ဂုဏ်ထူးဆောင်သူတွေနဲ့ ကျွန်မတို့ရဲ့ ချစ်ရသူအတွက် နှလုံးသားနဲ့ အမှတ်တရ ဂုဏ်ပြုပွဲတစ်ခုပါ" ဟု Dr. McTier က ပြောကြားခဲ့သည်။

ဤထူးချွန်သော လက်ထောက်ကျောင်းအုပ်သည် ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ဆရာများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသား၊ မိဘများနှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်းကာ သင်ကြားမှုနှင့် လေ့လာသင်ယူမှုကို မြှင့်တင်ရန်အပြင် ကျောင်းသားကြီးထွားမှုနှင့် အောင်မြင်မှုတို့ကို မြှင့်တင်ရန် အရေးကြီးသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ပါသည်။ သူမ၏အလုပ်မှ သူမ အနှစ်သက်ဆုံးအပိုင်းတစ်ပိုင်းမှာ ကျောင်းသားများ၏ ကြီးထွားမှုကို ဂုဏ်ပြုခြင်းသာ ဖြစ်ပါသည်။ သူမ အငြိမ်းစားယူသောအခါတွင် Dr. McTier သည် အခြားသူများ၏ပညာရေးနှင့် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အတွေ့အကြုံများကို တန်ဖိုးဖြစ်စေကာ ၎င်းတို့၏ဘဝတွင် အပြုသဘော ဆောင်သော ခြားနားမှုများပြုလုပ်နိုင်စေသည့် သူမ၏အမွေအနှစ် ဖြစ်လာပါလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

"ကျွန်မရဲ့ အမွေအနှစ်ဟာ အခြားသူတွေကို သူတို့ရဲ့ရည်ရွယ်ချက်မှာ လျှောက်လှမ်း နိုင်စေဖို့၊ မေတ္တာကို ပုံဖော်ဖို့နဲ့ ထူးချွန်စေဖို့ တွန်းအားပေးရန်ဖြစ်ပါတယ်" ဟု သူမ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။